
 

 

 

Aan:  het college van B&W van de gemeente Groningen 

Betreft: vragen ex art. 38 RvO over duurzaamheidsmaatregelen bij evenementen 

 

Groningen, 30 augustus 2019.  

 

Geacht College, 

 

In de zomer hebben er veel evenementen plaatsgevonden in Groningen. Deze 

evenementen zorgen voor een verrijking van het culturele- en sportaanbod van 

Groningen en hebben daarmee een positieve impact op de gemeente. Echter, de 

aandacht voor duurzaamheid bij deze evenementen is wisselend: afgelopen 

weekend, bij het Hullabaloo festival, werd er gebruik gemaakt van veel 

wegwerpplastic, waaronder wegwerpbekertjes, waren er weinig afvalbakken en 

was daardoor veel afval op de grond. Daarnaast viel het op dat voor een aantal 

evenementen, zowel in het Stadspark als vorige week bij de vuurwerkshow van 

Bommen Berend, generatoren gebruikt worden voor de stroomvoorziening.  

Aan de andere kant hebben Noorderzon en de KEI-week laten zien dat het met 

inzet van de organisatie en samenwerking met de gemeente mogelijk is om 

evenementen behoorlijk te verduurzamen, bijvoorbeeld door het gebruik van 

herbruikbare bekers en stroomvoorziening die waar mogelijk gebaseerd is op 

hernieuwbare energie, bestaande aansluitingen op het elektriciteitsnet en/of 

energieopslag.  

Naar aanleiding van bovenstaande heeft de fractie van GroenLinks de volgende 

vragen:  

 

1. Herkent het college zich in het beeld dat de aandacht voor duurzaamheid bij 

evenementen tamelijk uiteen loopt en dat bij sommige festivals de mate van 

duurzaamheidsmaatregelen aan de magere kant is? 

2. Hoe beoordeelt het college in de huidige vergunningverlening en in de 

handhaving de mate waarin de organisatoren van evenementen aandacht 

besteden aan de duurzaamheid van hun evenement? 

3. Sommige evenementen vinden plaats in de openbare ruimte en/of op terreinen 

die in eigendom zijn van de gemeente Groningen, zoals de Drafbaan in het 

Stadspark. Heeft het college mogelijkheden om als eigenaar strengere eisen te 

stellen aan de duurzaamheidsmaatregelen? Zo ja, is het college bereid dat te 

doen? 

4. Is het college bereid om in het evenementenbeleid duurzaamheid een 

belangrijker onderdeel te maken van de vergunningverlening, wellicht met eisen 



 

 

die gedifferentieerd zijn op basis van de grootte van evenementen? Is dit 

mogelijk binnen bestaande wet- en regelgeving? 

5. Is het college bekend met het beleid van de gemeente Amsterdam met betrekking 

tot het stimuleren en het stellen van eisen aan verduurzaming van evenementen?1 

Hoe beoordeelt het college dat beleid? Ziet het daarin, of in het 

evenementenbeleid van andere gemeenten, voorbeelden die in Groningen 

toegepast kunnen worden?  

6. Is het college bereid om bij de evaluatie van het evenementenbeleid die voor het 

najaar gepland staat met nadere voorstellen te komen over de wijze waarop 

evenementen in de gemeente Groningen verder zouden kunnen worden 

verduurzaamd? 

 

Namens de fractie van GroenLinks, 

 

Ceciel Nieuwenhout 

 

 

 

                                                 
1 https://www.amsterdam.nl/ondernemen/vergunningen/evenement/richtlijn/;  

https://www.amsterdam.nl/ondernemen/vergunningen/evenement/richtlijn/

